
ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΣ 15/1/08 
 
Παρόντες: Κοτζαμάνης, Βογιατζίδης, Σφουγγάρης, Παπακωνσταντίνου, Βαν 
Μπούσχοτεν 
 

1. Το ΔΣ έλαβε από το Σύλλογο Αλληλεγγύης στον Παλαιστινιακό Λαό 
«Ιντιφάντα» κείμενο διαμαρτυρίας για τον αποκλεισμό των Παλαιστινίων στη 
Λωρίδα της Γάζας και συμφώνησε να το προσυπογράψει. 

2. Το ΔΣ αποφάσισε να οργανώσει εκδήλωση-συνεστίαση για την κοπή της 
πίττας του Συλλόγου την Τετάρτη 13 Φεβρουαρίου, με συμμετοχή των 3 
συλλόγων εργαζομένων του ΠΘ, στην Εξωραϊστική Λέσχη. Τη διοργάνωση 
της εκδήλωσης ανέλαβε ο Θανάσης Σφουγγάρης. 

3. Το ΔΣ αποφάσισε να συγκαλέσει την επόμενη Γενική Συνέλευση του 
Συλλόγου στις 20 Φεβρουαρίου. 

4. Ιστοσελίδα του Συλλόγου. Το ΔΣ ενέκρινε το σχέδιο που υπέβαλε ο Γιώργος 
Παπακωνσταντίνου και αποφάσισε να βγει στον αέρα. Ο Γ. 
Παπακωνσταντίνου θα κυκλοφορήσει στα μέλη ΔΕΠ σχετική ανακοίνωση με 
τη διεύθυνση του ιστότοπου. Τα υπόλοιπα μέλη του ΔΣ ανέλαβαν να 
διαβάσουν και να εγκρίνουν τα πρακτικά του ΔΣ και των ΓΣ που δεν έχουν 
ακόμα εγκριθεί και οι Ν.Βογιαζίδης και Θ. Σφουγγάρης ανέλαβαν να κάνουν 
στη συνέχεια μια γλωσσική επιμέλεια πριν τα στείλουν στον Γ. 
Παπακωνσταντίνου για ενσωμάτωση στην ιστοσελίδα. Η αμοιβή για την 
κατασκευή της ιστοσελίδας καθορίστηκε σε 600 Ευρώ,  την οποία θα 
καταβάλει ο Γ.Παπακωνσταντίνου στην Όλγα Βενετσάνου με απόδειξη 
πληρωμής. Τη συντήρησή του ανέλαβε ο Γ.Παπακωνσταντίνου. 

5. Συμβασιούχοι 407. Το ΔΣ εξέτασε την κατάσταση των συμβασιούχων που 
έχουν υπερβεί την τριετία και διαπίστωσε ότι για το χειμερινό εξάμηνο, 
εφόσον έχουν υπογραφεί οι συμβάσεις τους προς το παρόν δεν υπάρχει 
πρόβλημα στο επίπεδο του ΠΘ. Πρέπει να γίνει πίεση σε κεντρικό επίπεδο, 
ώστε να περάσει η τροπολογία το ταχύτερο δυνατόν. Συμφωνήθηκε να 
ξαναστείλουμε στους διδάσκοντες του ΠΘ το κείμενο που στείλαμε και στην 
αρχή του χειμερινού εξαμήνου και στο οποίο καλούμε τις ΓΣ των Τμημάτων 
να επιλέξουν τους συμβασιούχους για το εαρινό εξάμηνο με ακαδημαϊκά και 
μόνο κριτήρια. 

6. Αίτηση ακρόασης από το ΔΣ εκ μέρους του συναδέλφου Βαρθολομαίου της 
Ιατρικής. Ο συγκεκριμένος συνάδελφος έστειλε επιστολή προς το ΔΣ στην 
οποία εκθέτει τα προβλήματα που αντιμετωπίζει στο Τμήμα του σε 
διαδικασίες εκλογής. Η συνάντηση αυτή ορίστηκε για τις 8 Φεβρουαρίου και 
ώρα 13:00 στο γραφείου του Β.Κοτζαμάνη. 

7. Συνάντηση με τους φοιτητές. Ο Ν.Βογιαζίδης ενημέρωσε το ΔΣ για τις 
επαφές που είχε με τα ΔΣ των φοιτητικών συλλόγων. Αποφασίστηκε να γίνει 
έκκληση στους εκπροσώπους των φοιτητών να προσέλθουν σε κοινή 
συνάντηση με το ΔΣ, ώστε να συζητηθούν τα θέματα που απασχολούν τα δύο 
μέρη, όπως η οργάνωση των φοιτητικών πάρτυ, η φοιτητική μέριμνα και 
όποιο άλλο θέμα κρίνεται σκόπιμο να συζητηθεί. Ενδεχόμενη ημερομηνία της 
συνάντησης ορίστηκε η 21 Φεβρουαρίου. 

8. Δίκτυα. Ο Γιώργος Παπακωνσταντίνου ανέλαβε να έρθει σε επαφή με τον 
εκπρόσωπο της υπηρεσίας των Δικτύων ώστε να ενημερωθούμε για τον τρόπο 
λειτουργίας του και να συζητηθούν τα πολλά προβλήματα που 



παρουσιάζονται καθημερινά (SPAM, συχνή διακοπή λειτουργίας, 
καθυστέρηση ή ματαίωση αποστολής μηνυμάτων) 

9. ΑΔΙΠ – Αξιολόγηση. Το ΔΣ συζήτησε το σχέδιο ανακοίνωσης που ετοίμασε η 
Βαν Μπούσχοτεν, το ενέκρινε στα βασικά σημεία του, πρότεινε διορθώσεις 
και ανέθεσε την τελική του διατύπωση στο Γιώργο Παπακωνσταντίνου. 

 
 


